

# 

GV2-6D20005B 星期六出發 Depart Every Saturday

### Day1 SAT Departure → Taipei

Upon arrival, transfer to Taipei County- After check in, free at own ●Hotel Leisure Taipei or similar

### Dav2 SUN Hsinchu-Chiayi

●B/L/--

Forte hotel or similar

GlassTemple ~ Golden labyrinth tunnel~Lugang Street ~ Puppet museum ~ Teresa Teng Birthplace ~ Kuaiyi Village ~ Wenhua Road Night Market ~ Yonghe Soymilk

GlassTemple: Glass Matsu"Shing Temple guard" glass combined 132team to build the world a unique glass temple, with at least 70,000 glass, spent \$70 million, four-meter high ceiling temple, one of the most special, 1400 with a glass cutter has Yushan mountain shape consisting of a shrine, piled out of the main peak of Yushan mountain, in order to render three-dimensional mountains

Lugang Street: Polular port city in Taiwan, but also with the decline of the port and lonely, but also because of the decline of untapped while retaining a considerable number of cultural and historical monuments and authentic cuisine snacks, to enjoy authentic gourmet snacks and Bellagio culture. Teresa Teng Birthplace: TeresaTeng was born in Yunlin, an ordinary place, but the most famous singer in Chinese history, let us explore this ordinary great home.

Kuaiyi Village: the old -style red cypress wood building official residences after the opening of the new renovation, the building is currently Taiwan's largest cypress settlement, entered the scene a very large number of cultural and creative shops, and stores offer rental kimono photography, is a fairly Japanese -style village in Taiwan.

Wenhua Road Night Market: Every day after night falls, vendors offering the newest fashion and a variety of goods, as well as hawkers selling local delights, begin to emerge. In a blink of an eye, the two-lane road is turned into a hustling thoroughfare. Stores by the road and hawkers serving steaming hot gourmet snacks attract flocks of people every night.

### Day3 Mon Chiayi-Kaohsiung

Dingcaiyuan Museum ~ Incense-Art ~ Tainan Snacks Tour ~ Anping Old Street ~ Aping Tofu pudding ~ Black Bridge Sausage Museum ~ Liuhe Night Market

Tainan snacks: The birthplace of Taiwanese snacks is Tainan. Tainan snacks are selected by Baodao, and each tour guide has its own private snacks. It takes you through the streets to taste the best Tainan snacks! (4 samples can be tasted) Tainan snacks + Anping Tongji Tofu pudding)

Anping Old Street: The oldest streets in Taiwan thus also known as "Taiwan's First Street". The streets are lined with many special shops such as grocery stores, traditional toy stores, snack bars and many other Tainan local snacks.

Black Bridge Sausage Museum : Founded by Taiwan's most famous sausage brand, Black Bridge, Taiwanese sausages are famous all over the world. As Taiwanese Taiwanese guests, they have never tasted the table sausages and took you to visit the sausage culture of Taiwan.

Liuhe Night Market: The night market is not far away if you walk from Kaohsiung Railway Station along the Zhongshan Road straight forward, which takes only ten minutes more, and then turn right to Liuhe Road. In daytime, the market is a straight road, and turns into prosperous market area in nighttime. There are 138 stalls in Liuhe Night Market, most of them serve ●B/L/-- ●CitySuites or similar

### Dav4 IVI Kaohsiung-Nantou

Buddha Memorial Center ~ Formosan Era Village ~ Puli Winery ~ Hot Spring (Bring your own swimsuit and swimming cap)

Buddha Memorial Center: Built to worship buddha; is relic, the construction combines both Chinese and foreign techniques and skills. The main statue of the temple is 108 meters high and considered as the tallest statue of the world.

Formosan Era Village: Formosan Era Village is the largest indoor mall with traditions in Asia. The mall consists of old military communities, Hakka villages, native tribes, Jiji Train Station, the evening market, temple yard snack shops; Ketc. It combines experiences of the traditional life, the eating culture and the reality show, faithfully presenting a rich and colorful social landscape. Puli Winery: Taiwan's first wine-themed rooms to tourists, the winery, which has a wide variety of alcoholic refreshments snacks such as sausages, rice wine, liquor popsicles. On the second floor of the tunnel is made up of hundreds JiuwengJiuweng stacked arrangement of push from the entrance to the other side to see if the body in the tunnel the tunnel. ●B/L/D ●Pei Kong Creak Resort or similar

## Day5 WED Taipei

●B/L/--

●Fortune Inn or similar

National Museum Of Natural Science ~ Ximending ~ Peeling Laos Cultural Park ~ Carrefour ~ Shihlin Night Market

National Museum Of Natural Scienc: The National Museum of Natural Science has purchased a number of rare dinosaur fossils, including "Theft of the Dragon Mother and Five Children" and three items belonging to the Ankylosaurus and Tyrannosaurus. For the first time, the "inner shaft iron" skeleton is used. In order to allow these fossils to have a better display space, the Science Museum will spend a year renovating the original "Dinosaur Hall", which is a must for Taiwanese parents. place.

Peeling Laos Cultural Park: peeling Laos Cultural Park preserved Taiwan Qing Dynasty complete street type, traditional house, the witness was Monga downtown development, neighborhood tenure in the old days, many monumental buildings and stores, to show Taiwan's history and local culture, attracting "Monga" and "Tai Mei Lu eel" location shooting two movies.

Shihlin Night Market: One of the largest night markets in Taipei, famous at home and abroad in a variety of traditional snacks, such as ho big chicken, tofu, oyster omelet, frogs lay eggs, Shihlin sausage ... and other Taiwanese snacks taste. Cheap clothes jewelry is also a good choice for shopping.

•B/L/-
•Hedo Hotel Kangding or similar good choice for shopping.

## 

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

ne above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes

### SHOPPING STOP: Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Tea.



不只是觀光客或自由行看到的商業觀光外表,讓您一次感受真正台灣人的生活方式、習慣、喜愛的地方。 道地十足:永和豆漿、美而美早餐、家樂福超市、台南小吃、獨家檳榔特色餐。道味景點:頂菜園鄉土文物館、布袋戲館、 鄧麗君出生地、香腸博物館、香藝文化館、北港媽祖廟、寶島時代村。特別贈送:每人一雙台式藍白拖鞋(道地台味)。

Day SAT

接機~酒店

### 出發地→台北

●輕行旅或同級4★

抵達機場後由優秀導遊迎接,出機場後前往指定下榻酒店,台北是台 灣最大的都市,體驗台北整體發展活潑的多樣性。

### Dav2 SUN 新竹→嘉義

●早餐/蚵仔煎料理/夜市自理 ●福泰桔子或同級4★

玻璃天后宫~黃金迷宮隧道(每人贈一雙藍白拖)~鹿港老街~ 布袋戲館~鄧麗君故居~檜義森活村~ 文化路夜市(贈每人一碗郭家雞肉飯)~永和豆漿

玻璃天后宮:玻璃媽祖廟『護聖宮』結合132家玻璃團隊共同打造世 界獨一無二的玻璃廟,至少用7萬片玻璃,斥資7千萬元,廟內挑高4公 尺,其中最特殊的,是用了1400片玻璃切割組成一座有玉山造型的神 龕, 堆砌出玉山主峰, 為了呈現山巒的立體感。

鹿港老街:是台灣最熱鬧的港口城市,卻也隨著港口沒落而落寞,卻也 因沒落未開發而保留了相當多的文史古蹟與道地特色美食小吃,到鹿 港小鎮品嚐道地美食小吃與文化吧!

鄧麗君故居: 鄧麗君出生在雲林, 平凡的地方, 卻誕生了華人史上最 知名歌手,讓我們來一探這平凡的巨星故居。

**檜意森活村**:將舊日式紅檜木建築官舍整修後從新開張,為目前台灣 最大檜木建築聚落,現場進駐了非常多之文創商店,並有店家提供和 服出租照相,是一處相當有日本風味的台灣村落。

文化路夜市:夜市中有許多道地小吃,知名的嘉義雞肉飯是遊客必點 美食。喜歡逛街的您可以找到最新潮的流行服飾、飾品店與小玩意, 文化夜市是找尋喜愛的物品的最佳去處。

# Day3 MON 嘉義→高雄 ●早餐/台南小吃/自理 ●城市商旅或同級4★

頂菜園農村博物館~香藝文化園區~北港媽祖廟老街~ 台南小吃巡禮‧任選4樣(赤崁棺材板、富盛號碗粿、 赤崁擔仔麵、周氏蝦捲、文章牛肉湯、導遊私房小吃)~ 安平老街~同記豆花~香腸博物館~六合夜市

台南小吃:台灣小吃的發源地為台南,由寶島精選台南小吃,再加上 每位導游都有各自的私房小吃好介紹, 带您穿越大街小巷去品嚐最好 吃的台南小吃喔!(可品嚐4樣台南小吃+安平同記豆花)

安平老街:有『台灣第一街』之稱,台灣最古老的老街,街道兩旁聚集 了許多特色店家,柑仔店、古早味童玩小吃店還有百年的蜜餞店鹹酸 甜,並有相當多台南小吃可品嚐。

香腸博物館:由台灣最知名香腸品牌黑橋牌公司所創立,台灣香腸名 聞天下,身為台灣人台客,絕對都吃過也品嚐過台式香腸,帶您去參 觀台灣道地的香腸文化吧!

六合夜市:為高雄最有名的觀光夜市,更在2012年被觀光局網路評選 為台灣第一名夜市,內有相當多美食如海鮮粥、木瓜牛奶、擔仔麵、臭 豆腐…等你去品嚐。

### GV2-6D20005B

星期六出發 Depart Every Saturday

# Day4 TUE 高雄→南投 ●早餐/午餐/獨家檳榔特色餐 ●北港溪沙八度假村或同級4★

佛陀紀念館~寶島時代村~埔里酒廠(每人一份紹興香腸)~美人

佛陀紀念館:佛陀紀念館為供奉佛祖的舍粒子而建,是一座融合古今 與中外、傳統與現代的建築,具有文化與教育、慧解與修持的功能,主 館上方為世界最高108米佛像,館內並有全世界第一間素食Starbucks,

湯溫泉(須備泳衣泳帽)

相當特別。 **寶島時代村:**亞洲最大的室內懷舊商場,館內規劃眷村、客家庄、原住 民部落、集集車站、黃昏市場、廟口小吃等場域,以傳統生活、飲食小 吃、實境表演,忠實呈現台灣豐富而多彩的社會風景,帶領人們穿越 時光通道。

埔里酒廠:台灣第一間以酒為主題的觀光型酒廠,裡面有各式各樣的 酒類小吃點心,如紹興酒香腸、酒冰棒。二樓的酒甕隧道是由數百個 酒甕推疊排列而成,從入口處往另一端看猶如身在坑道隧道中。

### Dav5 WED 南投→台北

●早餐/午餐/夜市自理 ●享樂文旅康定館或同級4★

自然科學博物館恐龍展~西門町~艋舺剝皮寮古街~ 家樂福超市~鳳梨酥名店~士林夜市

自然科學博物館恐龍展:2004年國立自然科學博物館重金購進四件珍 稀的恐龍化石,包括「竊盜龍媽媽與五個小孩」及三件分屬甲龍和暴 龍類、還待命名的新品種恐龍化路,是日本探險隊在外蒙搶戈壁區所 挖得,並首度採用「內軸鐵」骨架,為讓這些化石能有更好的展示空 間,科博館花費一年的時間將原有的「恐龍廳」整修翻新。

西門町:這裡集合了時下年青人所有的最愛,電影、流行服飾、飾品、 流行精品、舶來品、刺青、各國美食、偶像歌手簽唱會…,都讓西門町 成為年輕人最愛的流行新樂園。

**艋舺剝皮寮古街**:剝皮寮文化園區保存了台灣清朝時代完整的街型、 傳統房子,見證當時艋舺繁華的發展,街區裡保有許多紀念意義的古 早建築與店家,展現台灣歷史與鄉土文化,吸引「艋舺」及「大尾盧 鰻」兩部電影取景拍攝。

**士林夜市**:台北市最具規模的夜市之一,以各種傳統小吃聞名國內 外,如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸…等各種台 灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。

# Dav6 IIIII 台北→甜蜜的家

●早餐

早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

●上述行程僅供參考,正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

### 台灣特產:山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、茶葉



序	行程編號	酒店*	行程名稱	出發日	團費	小費	單房差
					Tour Fare	Tipping	Single
							Supplement
1	GV2-6D20005B	4★	6D 道地台客之旅	星期六	SG355	SG27	SG185
			Local Taiwanese Trip	Depart Every Saturday			

### Remarks:

- 1. 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
- 2. 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
- 3. More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare
- ◎ 以上報價有效期限為 2020 年 1 月 1 日至 2020 年 12 月 25 日(出發日)為止。
- © Tour Validity: 01 Jan 2020 25 Dec 2020
- ◎ 春節期間不適用 2020 年 1 月 20 日~1 月 28 日(以出發日為準)
- © Block Out Dates : 20 Jan 2020 28 Jan 2020

**Click here to Submit Enquiry** 

(BDH-01/08/2019)